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Mosaic art has developed into a popular craft that is not limited to 

professionals. Participants can easily follow the instructions and create 

their own artworks using a diverse range of materials. It can also be 

used as an art therapy, in which the participant's stress is relieved by a 

concentration on the creative process.

Born and raised in Hong Kong, Ms Christine Lee has been interested 

in the Middle East since secondary school. While she was doing her 

Bachelor of Arts in Hong Kong a few years ago, she lived in Istanbul 

for half a year. Since then she has built strong connections with Turkey. 

After obtaining her Master of Arts in Middle East Studies, she met the 

two co-founders of the Mosaic Art Studio, and she became the first 

local mosaic lamp instructor in Hong Kong.

近年馬賽克藝術甚為普及，深受大眾歡迎。上述的工作坊，即
可讓學員通過並不繁複的學習，得以使用不同的物料，創作自
己心儀的馬賽克作品。而在創作過程中，又可以從忙碌的生活
中抒緩壓力，享受其中的樂趣。

本工作坊導師李淑璆小姐是土生土長香港人，自中學開始便對
中東地區歷史文化感到興趣。數年前她仍在香港讀大學時，便
到土耳其的名城伊斯坦堡住了半年，開始與土耳其結下不解之
緣。她在荷蘭取得中東研究碩士學位回港後，巧遇兩位Mosaic 

Art Studio 創辦人，在他們力邀下加入，成為首位本地馬賽克燈
工作坊導師。


